
Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma i Katteviks Samfällighetsförening 
den 16 juli kl.10.00, Svanviks skola, Stocken 

1. Stämman öppnades. 

2. Dagordning för stämman fastställdes 

3. Tommy Hansson valdes till ordförande på stämman. 

4. Marie Blomgren valdes till sekreterare på stämman. 

5. Jonas Norrman och Rune Hultkl valdes till justeringsmän, tillika rösträknare. 
Röstlängden fastställande varvid det konstaterades att 64 andelar var 
representerade. 

6. Respektive sektionsansvarig redogjorde för verksamhetsberättelsen avseende 
sin sektion. Frågan om elanslutning för laddning av elmotorer lyftes. Jonas 
Norrman och Lars Gröndahl meddelade att de gärna deltar i arbetet med att 
utreda frågan. De väggupp som finns i området diskuterades. Bengt-Åke 
Johansson lyfte att Kattviksvägen i dess övre del är väldigt smal och 
mötesplatser behöver anläggas för att undvika olyckor. Medlemmar boende på 
Hagvägen lyfte behovet av att åtgärda diken utmed sin väg då det finns risk för 
översvämningar i dess nuvarande skick. Bengt-Åke Johansson föreslår att 
medlemmarna skaffar en vattentunna där vatten från stuprännorna samlas och 
kan användas för bevattning i trädgården. Hans Svensson påpekar att 
reglerna i föreningen är att föreningens vatten inte får användas för bland 
annat för bevattning. Tommy Emanuelsson redogör för planerna framöver vad 
gäller det arbete som utförs på arbetsdagarna. 

Fredrik Åhlström redogjorde för bokslutet för verksamhetsåret 2021/2022 och 
tankarna kring placering av medel. Föreningen är på grund av ett 
ställningstagande från Skatteverket numera momspliktig. Detta medför bland 
annat att avprickning på arbetsdagarna är väldigt viktig. Justeringar i efterhand 
kommer inte att godtas avseende den som inte sett till att bli avprickad 
kommer inte att få något avdrag. Bokslutet lades till handlingarna. 

7. Carl-Axel Rudd redogjorde för sin revision och läste upp revisionsberättelsen. 

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021/2022. 

9. Det har inte inkommit några motioner. Tommy Hansson redogör för styrelsens 
förslag till beslut vad gäller upplåtande av arrende. Många medlemmar är 
kritiska till förslaget och frågan ställs vad som är bakgrunden till styrelsens / 



förslag. Styrelsen informerar om att fyra arrendeavtal tecknats. Styrelsen 
informerar om att bakgrunden är att det finns mycket mark i området som inte 
nyttjas och inte bedöms behöva nyttjas i framtiden samt att det skulle bli ett 
bra kapitaltillskott för finansiering av den fortsatta förnyelsen av hamnen. 
Dessutom har det konstaterats att flera medlemmar har uppfört byggnader 
som delvis är placerade på föreningens mark, Efter omröstning beslutade 
stämman att avslå styrelsens förslag. 

10. Förslaget till budget, utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd och 
förfallodag för årsavgift för verksamhetsåret 2022/2023 fastställdes. 
Årsavgiften förfaller till betalning den 30 oktober 2022. Till samtliga belopp 
kommer moms. Arvodet till styrelse och övriga funktionärer skall utgå med 
samma belopp som tidigare med samma uppräkningsfaktor. 

11.Tommy Hansson valdes på 1 år till ordförande för verksamhetsåret 
2022/2023. 

Till styrelseledamöter på 2 år för verksamhetsåren 2022/2024 valdes Marie 
Blomgren, Michael Nilsson och Tommy Emanuelsson. 

Fredrik Ahlström, Hans Svensson, och Lennart Carlgren är valda på 2 år med 
1 år kvar. 

12.Till styrelsesuppleanter på 2 år för verksamhetsåret 2022/2024 valdes Mikael 
Winters. 

Inge Larsson och Anders Gustafsson är valda på 2 år med 1 år kvar. 

13.Till revisorer för 2022/2023 valdes Carl-Axel Rudd och Göran Lilja på 1 år 

Till revisorssuppleanter valdes Peter Beischer och Per Holmstrand väljs på 1 
år 

14. Val av valberedning för verksamhetsåret 2022/2023 

Valberedningen Alexandra Lehes, Hagvägen 16 
Flemming Åkesson, Sprittkärrsvägen 5 
Ulrik Henriksson, Sprittkärrsvägen 22 
Nils Ericsson, Klippvägen 7, sammankallande 

Valberedningen kan knyta fler ledamöter till sig. 
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15.Till fritidskommitté för verksamhetsåret 2022/2023 valdes Ulrik Henriksson 
som sammankallande på 1 år. Ulrik har rätt att utse de ytterligare ledamöter 
som behövs för att anordna de aktiviteter som fritidskommittén ansvarar för. 

16.Stämmoprotokollet hålls tillgängligt på Klippvägen 6 den 23 juli kl 10:00. 

17.Stämman förklarades avslutad. 
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